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Referat medlemsmøte 18 
Dato:    16.12.19 

Antall medlemmer møtt: 33  

Gjester:   3 

Neste møte:        6.1.2020  Presidentens møte    

   Vedtekter 

 

Tema/program   

Opptak nye medlemmer: 

Elin Vang og Ann Sylvi Vikeså ble tatt 
opp som nye medlemmer i klubben.  

Vi ønsker dem VELKOMMEN i klubben 

 

 

 

 

Regina holdt et meget interessant og 
tanke-vekkende 3-minutters om «den nye 
silkeveien».   

Planen er en storstilt satsing på nye veier, toglinjer og økt økonomisk aktivitet langs ruten av 
den gamle silkeveien mellom øst og vest. Utenlandske selskaper oppmuntres til å gå 

sammen med kinesiske selskap om å investere i 
infrastruktur i tredjeland. 

Tanken er at det vil sikre fortsatt høy 
økonomisk vekst for Kina, tillegg øker Kina sin 
innflytelse gjennom å ta eierskap i 
produksjonsmidler og infrastruktur.  

Kritiske røster hevder dette stort sett handler 
om makt og kontroll.  

Følgende er sagt: Russland går inn med makt 
først, for så å etablere business, kineserne 
gjør det andre veien. 
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Julekåseri ved Tor 

 

Sammen med kaffe, kake og lotteri 
kunne vi lene oss tilbake og være med 
på Tor`s julekåseri. Det var både humor 
og alvor, og litt om gamle og nye 
juletradisjoner i fint samspill.  

Dette var en fin jule-avslutning for 
Rotary halvåret og en god innledning på 
julen,  

Tusen takk ! 

 


